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ВСЕРОССИЙСКАЯ ПРОВЕРОЧНАЯ РАБОТА 

АНГЛИЙСКИЙ ЯЗЫК 

11 КЛАСС 

 
 

Инструкция по выполнению работы 
 
На выполнение письменной работы по английскому языку отводится  

1 час (60 минут). Работа включает в себя 18 заданий.  
Первые пять заданий – это задания на аудирование. Рекомендуемое время на 

выполнение составляет 10 минут. 
Задание 6 – это задание на чтение текста с пониманием его основного содержания. 

Рекомендуемое время на выполнение задания – 15 минут. 
Далее следуют 12 заданий лексико-грамматического характера. Рекомендуемое 

время на выполнение этих заданий составляет 35 минут.  
При выполнении заданий следуйте инструкции и записывайте ответ в работе в 

отведённом для этого месте. В случае записи неверного ответа зачеркните его и запишите 
рядом новый. Вы можете использовать черновик. Записи в черновике проверяться и 
оцениваться не будут.  

Советуем выполнять задания в том порядке, в котором они даны. Для экономии 
времени пропускайте задание, которое не удаётся выполнить сразу, и переходите к 
следующему. Если после выполнения всей работы у Вас останется время, Вы сможете 
вернуться к пропущенным заданиям. 

На выполнение устной части проверочной работы по английскому языку отводится 
15 минут на одного отвечающего. Устная часть содержит два задания: чтение текста вслух 
и описание фотографии с опорой на план. Устная часть выполняется в 
компьютеризированной форме в специально оборудованной для этого аудитории после 
завершения выполнения письменной части. 

Баллы, полученные Вами за выполненные задания, суммируются. Постарайтесь 
выполнить как можно больше заданий и набрать наибольшее количество баллов. 
 

Желаем успеха! 
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ПИСЬМЕННАЯ ЧАСТЬ 
Рекомендуемое время на выполнение заданий по аудированию 1–5 – 10 минут. 

 

 
Вы услышите диалог. Запишите в поле ответа цифру 1, 2 или 3, соответствующую 
выбранному Вами варианту ответа. Вы услышите запись дважды. 
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1 
 

Who is going to have a test in History? 

 

 
 
 

1) 
 

Mary 

 

 

2) 
 

James 

 

 

3) 
 

Both 

 

 
Ответ:  

 
 
 

  
 

Who thinks Mary’s parents did a good thing? 

 

 
 
 

1) 
 

Mary 

 

 

2) 
 

James 

 

 

3) 
 

Both 

 

 
Ответ:  

 
 
 

  
 

Who thinks beige is a good colour for  a room? 

 

 
 
 

1) 
 

Mary 

 

 

2) 
 

James 

 

 

3) 
 

Both 

 

 
Ответ:  

 
 
 

  
 

Who has read about popular colours in a magazine? 

 

 
 
 

1) 
 

Mary 

 

 

2) 
 

James 

 

 

3) 
 

Neither 

 

 
Ответ:  

 
 
 

  

2 

3 

4 

5 
 

Who is inviting guests next weekend? 

 

 
 
 

1) 
 

Mary 

 

 

2) 
 

James 

 

 

3) 
 

Both 

 

 
Ответ:  
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Рекомендуемое время на выполнение задания 6 по чтению – 15 минут. 
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6 
 

Установите соответствие между текстами A–E и рубриками 1–6. Занесите свои 
ответы в таблицу. Используйте каждую цифру только один раз. В задании одна 
рубрика лишняя. 

 

 
  

Natural science 

 

 

1. 
 

Environmental protection 

 

 

2. 
 

Risky business 

 

 

3. 
 

Space travel 

 

 

4. 
 

Sightseeing 

 

 

5. 
 

6. 
 

Sports 

 

  

The unusual Ostankino Palace was designed by the famous Russian architects F. Camporesi,
V. Brenna and I. Starov. The design was implemented by the serf architects A. Mironov and
P. Argunov. The construction works lasted from 1792 to 1798. The palace is built 
completely out of wood; however, its plastered walls seem to be out of stone.  
  

  

While reducing plastic waste is something most consumer wish to do, it is not an easy goal
to achieve. That’s because the cheap and durable material is found in almost every
household item. Now, an Indonesian-based startup has come up with a delicious an

 

A. 

 

B. 

d 
nutritious solution to help reduce our dependence on this environmental danger. 
  

  

Houston residents finally have something to cheer about – a World Series victory. The first 
in many years. Thousands of delighted fans lined up on the city streets on Friday, November
3 for a parade celebrating the Houston Astros who won the baseball championship with a 
resounding 5-1 score against the Los Angeles Dodgers in the seventh game.  
  

  

In 1974, American stuntman Evel Knievel attempted to cross Idaho’s Snake River Canyon
aboard a steam-powered rocket. Unfortunately, a parachute deployed prematurely and
caused the rocket and its occupant to drift to the canyon’s bottom. While Knievel emerged 
relatively unscathed from the incident, he never got a chance to attempt the stunt again. 

 

C. 

 

D. 

  

  

Facial recognition is a complex task which requires as many as 200 neurons to fire up
simultaneously within milliseconds. Hence the skill has always been believed to be the
realm of “intelligent” animals such as humans, monkeys, apes, dogs, and horses. Now,
British scientists have found that the simple cud-chewing sheep also possess this skill. 

 

E. 

 

 
Ответ: A B C D E 
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Рекомендуемое время на выполнение лексико-грамматических 
 

заданий 7–18 – 15 минут. 
 
Прочитайте приведённый ниже текст. Преобразуйте, если необходимо, слова, 
напечатанные заглавными буквами в конце строк, обозначенных номерами 7–12, так, 
чтобы они грамматически соответствовали содержанию текста. Заполните пропуски 
полученными словами. Каждый пропуск соответствует отдельному заданию из группы 
7–12.  
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Steve Jobs 
Everybody knows about Steve Jobs. He is one of the 
__________________ people in the modern world. 

 
 

FAMOUS 
 
 
 
 
 
 
   

He was the __________________ person who started the microcomputer 
revolution. 

ONE 

 
 
 
 
 
 
   

He also co-founded Apple Inc. When the iPhone __________________ to 
public in 2007, it changed the mobile market once and forever. 

INTRODUCE 

 
 
 
 
 
 
  

At the same time, few people know details about his biography and 
personal life. For example, Steve Jobs was adopted at a very young age. 
He was a rebellious kid and he __________________ high school. 

 
 

NOT ENJOY 
 

 

 
 
 
 
 
  

It mainly happened because he had communication problems with other 
__________________ in his school. Finally, he told his parents that he 
was not going to study any more. 

 
 

CHILD 

 
 
 
 
 
 
  

At the age of 13 he started to work for Hewlett-Packard and that 
__________________ him truly happy. Nobody believed in his projects 
connected with computers but Steve Job believed in himself and managed 
to create something people cannot imagine modern life without. He is a 
great example to follow. 

 
 

MAKE 

 

10 

11 

12 

7 

8 

9 
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Прочитайте текст и заполните пропуски 13–18 словами, напечатанными в правой 
колонке под цифрами 1–8. Каждое из этих слов может быть использовано только 
один раз. В ответе укажите цифры, под которыми значатся выбранные Вами слова. 
Два слова в этом списке 1–8 лишние. 

 
An Eye in the Sky 
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More than 400 years ago, Galileo Galilei built a telescope. He was an 
Italian 13 ______. He used the telescope to study space. Since then, 
scientists have used telescopes to make 14 ______ discoveries. The 
Hubble Space Telescope was sent to 15 ______ in 1990. It has sent 
back more than a million 16 ______. Soon, a new telescope will take 
over for Hubble. It is the James Webb Space Telescope. It is also 
called JWST, and Webb. In 2018, a 17 ______ will take JWST into 
space. The new telescope will explore farther into space than Hubble. 
It will travel a million miles from Earth. This will give scientists a 
better 18 ______ of the universe. “Hubble rewrote astronomy 
textbooks,” Maggie Masetti told TFK. She works on the Webb 
project. “Webb is going to do the same thing.” 

 
1. actions 
2. big 
3. pictures 
4. red 
5. rocket 
6. scientist 
7. space 
8. view 

 
13 14 15 16 17 18

Ответ:       

 
 

 
 

 


